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Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus”  

BESTYRELSESMØDE    
25. maj ´23 (kl. 17.00 – 19.30) Referat  

  

- Fraværende: Charlotte, Thea og Ellen  
- Kommentar til dagsorden: Nyt punkt ”valgfag”  
- Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt  

  

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time)  

 

1.   Kort nyt fra formand og ledelse. Kommunen varsler besparelser. Der har været ledermøder, hvor der 

har været drøftelser om mulige besparelser for skoleområdet. Kommunalbestyrelsen har besluttet en 

besparelse i driftrammen på 1% for 2023.   

Der er ansættelsessamtaler for lærerstillinger i almen- og autismeafdelingen på tirsdag den 30. maj.   

Der er ansættelsessamtaler for pæd. Leder den 15. juni.   

Den 26. juni er der ansættelsessamtaler til en pædagog til Børnehuset. 

budget, så klasserne stilles lige. De mundtlige prøver er startet i dag.  

Klassedannelserne er i gang for autismeafdelingen. Der er er kommet en del nye elever, så der er klasserne er 

fyldt op.  

Der afholdes sommerfest i Børnehuset den 9. juni.  

  

2.   Kort nyt fra elevrådet  

Ved Daniel – Der planlægges rundbold dag den 22. juni, som led i trivselsindsatsen. Ellen er stoppet som 

lokalformand for DSE. Der har været afholdt fælleskommunalt elevrådsmødet, som havde fokus på klima.  

  

3.   Kort nyt fra personalet  

Daniel – På tirsdag tager autismeafdelingen på kanotur ca. 25 elever deltager. Der er sommerfest i 

autismeafdelingen den 13. juni. Personalet holdet sommerfest den 23. juni.  

Rikke – det har været en god sidste skoledag for 9. klasse. Pt. evalueres mødestrukturen af Kamilla Frimodt. 

Meddelelsesbogen er ved at blive afprøvet. Fagfordelingen er i år senere end tidligere pga. nyansættelser, 

men den er i gang.   

Janni – har haft besøg af Øens dyr. Efter sommerferien planlægges med besøg af ambulance, brandvæsenet 

og Krokodille Zoo.  

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer)  

 

Ca. kl. 17.30:  

  

Ekstra punkt – Valgfag  

Der er blevet klaget over kommende års valgfagstilbud fra Ungdomsskolen på en anden af kommunens 

skoler, grundet mødetidspunktet kl. 13.30 – 16. Der er ikke lovhjemmel til at holde eleverne i skole til dette 

tidsrum. Undervisningstidspunktet skal være afsluttet på egne distriktsskole kl. 16. Forvaltningen er pt. 
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undersøgende på, hvordan valgfaget skal afvikles i kommende skoleår. Dette kan 

betyde at skolen alligevel skal tilbyde et valgfag, der afvikles på skolen. Ledelse har behov for at bestyrelsen 

tager stilling til om skolen tilbyder begge tiltag eller om skolen trækker alle elever hjem til valgfag. 

Bestyrelsen har besluttet, at skolen laver tilbud på skolen, som alle kommende 9. klasser tilbydes på lige fod 

med Ungdomsskolens tilbud, hvis forvaltningen retningslinjer åbner for dette.   

  

4.  ”Vente punkt”: Manglende fysisk plads i autismeafdelingen (MH)  

Pt. starter autismeafdelingen op med 47 elever i kommende skoleår. Derfor vil Autismeafdelingen igen i 

kommende skoleår have brug for at lave syv klasser og derfor mangler min. et klasselokale. 

Autismeafdelingen er som udgangspunkt bygget til ca. 42 elever. Pt. lejer skolen skolestuen på 

Præstegården, det er dog ikke en langsigtet løsning.  

Ledelsen beder bestyrelsen om at tage stilling til hvilke muligheder de ser for afhjælpe autismeafdelingens 

pladsudfordringer.  

Flere forslag er drøftet, men bestyrelsen har ikke truffet en endelig beslutning, men er fremadrettet 

opmærksom på denne problematik.  

  

5.   ”Vente punkt”: Lokale handlemuligheder ift. Fremmødestrategien (AK)  

Oplæg fra sidste punkt. Ledelsen har siden sidst drøftet procedure og handlemuligheder ift. til 

fremmødestrategien. Ledelsen modtager nu notifikationer hver måned ift. elevers bekymrende ulovlige 

fravær og klasselærerne har øget opmærksomhed på elevers bekymrende fravær af anden karakter. Disse 

tiltag fører til en mulig tidligere indsats.   

  

Målet for en fraværsprocent er kommunegennemsnittet.  

  

Bestyrelsen ønsker, at forældrene introduceres til fremmødestrategien. Gennem en mulig pixiudgave og evt. 

plakater i en periode evt. efter en introduktion til efterårets forældremøde. Opmærksomhed fra 5. klasse og 

frem, da det er her fraværsprocenten begynder at stige.  

  

6.   ”Vente punkt”: Salg af stoffer på skolen…? (Best.)  

Bestyrelsen har modtaget en forældrehenvendelse ang. en bekymring vedr. bekymrende aktivitet ved 

busstoppestedet. Skolen vil gøre SSP opmærksom på dette.  
 Ca. kl. 18.00:  

Pause – med lille anretning (Daniel Pfeffer)  
Ca. kl. 18.20:  

  

7.   ”Tilsagn til Multifunktionel Jordfordelingsprojekt Sprydager Overdrev ved Nørre Vedby” 

Guldborgsund kommune køber Sprydager Overdrev og har forpligtet sig til at gøre det til rekreativt område. 

Der er ansøgningsfrist den 11. juni ifm. skolens ønsker til området.  

Rasmus indsamler ønsker:  

- Mini mountainbike bane, som kunne bruges af både skole og lokalområdet.  

- Skolehave  

- Sansehave  

- Junglebane  

- Pavillon til undervisning -  Træningsmaskiner/fysisk træning  

- Mm.   

Ønske om lærerinddragelse. Ledelsen laver et opslag og sender indkomne forslag til Rasmus senest 8. juni.  

  

8.  Billeder/Video i skolen  

     Ny redegørelse fra Datatilsynet åbner for flere muligheder – men AULA følger ikke med. Udskydes  
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9.  Indsatsområder 2023/24. (Maja, Anne og Steen)  

• Oprindeligt pålagte 22/23:   Trivsel og elevfravær  

• Egne indsatser 22/23:       Relationskomp. og PLF  

• Nye indsatser (GBS):     Praksisfaglighed i overbygningen  

• ”Redegørelsen” kap. 4: Centrale og tværgående Fokusområder.  

Udskydes  

  

                  

           
  
 Ca. kl. 19.20:  

  

10.   Eventuelt.  

Nye skolepat. skal sættes mere ind i bl.a. brugen af ”slikkepinden”  

Simon ønsker en ny drøftelse af principper for brug af skærme/digital dannelse. Børnehuset 

ønsker udarbejdelse af ny principper for kost/kostpolitik.    

  

                                            ---------------------------------------------------  

  

  

Vente punktér:     

Skolens børnetal…!  


